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        Protokół nr IV/2024 

przebiegu IV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 30 sierpnia 2024 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Tatiana Cynka. 

3. Dominik Czubanowski Radca Prawny.  

4. Karolina Gałuszka Kierownik PCPR w Śremie. 

5. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 

w Śremie. 

 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Chwałczyński: Otwieram obrady IV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Informuję Państwa, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 

ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Witam bardzo serdecznie Panie i Panów Radnych, Starostę Pana Piotra Rutę, Członków Zarządu 

Powiatu oraz Panią Sekretarz Dominikę Fornalik i Panią Skarbnik Tatianę Cynkę. 

Witam zaproszonych gości, przedstawicieli mediów, pracowników starostwa oraz obsługę Rady. 

 

Szanowni Państwo, otrzymaliśmy od pani Wojewody polecenie, aby wszystkim organom 

administracji rządowej działającym w Województwie Wielkopolskim opuścić flagi państwowe do 

połowy masztu w dniach 29 i 30 sierpnia na znak żałoby po tragicznie zmarłych strażakach 

Państwowej Straży Pożarnej w Poznaniu, którzy zginęli w trakcie akcji prowadzonej w kamienicy 

przy ulicy Kraszewskiego 12 w Poznaniu. Był też apel o uczczenie ich minutą ciszy, dlatego 

prosiłbym Państwa o powstanie. Dziękuję bardzo. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w sesji uczestniczy 17 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Szanowni Państwo, mamy wniosek o zmianę porządku obrad. Zapoznam Państwa z nim. Na 

podstawie artykułu 15 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym 

Zarząd powiatu w Śremie wnosi o zmianę porządku obrad sesji Rady Powiatu w Śremie poprzez 

usunięcie 9 punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania 

pierwszeństwa nabycia lokali użytkowych stanowiących własność powiatu śremskiego 

wynajmowanych na rzecz niepublicznych podmiotów świadczących usługi z zakresu opieki 

zdrowotnej oraz ustalania zasad ich sprzedaży. Projekt przedmiotowej uchwały zakładał dodanie 

wyłącznie punktu umożliwiającego przyznanie najemcom budynków użytkowych pierwszeństwa 

ich nabycia. Szczegółowa analiza prawna wykazała, że ze względu na zmianę obowiązującego 

stanu prawnego zachodzi konieczność zmiany przedmiotowej uchwały w szerszym zakresie. 
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Projekt uchwały zostanie przygotowany i przedstawiony na wrześniowej sesji Rady Powiatu w 

Śremie. Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Poddaje pod głosowanie usunięcie wymienionego punktu z porządku obrad. Rada powiatu (17 

głosów za) usunęła z porządku sesji ww. punkt.  

 

Po zmianie porządek przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z II i III sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w powiecie śremskim na lata 

2024-2030". 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu korekcyjno-edukacyjnego pn. "Szanuję, 

Akceptuję, Kocham". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających w 2025 roku. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 2024 

rok. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady: Czy Radni zgłaszają uwagi do protokołów z II i III posiedzenia Rady 

Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Protokół II sesji z dnia 24.05.2024 r. został przyjęty przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów 

za). 

 

Protokół III sesji z dnia 28.06.2024 r. został przyjęty przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów 

za). 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady: Informuję, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady 

Powiatu dotyczące sesji z dnia 28.06.2024 r. stanowiące załącznik nr 5 do protokołu nie 

wymaga uzupełnienia. Czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Piotr Ruta odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady: Czy Radni zgłaszają pytania do sprawozdawcy? 

 

Radny Emil Majsner: Czy powierzenie obowiązków w Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym 

następuje do końca roku? Czy zabudowa i przebudowa linii elektrycznej przez Eneę dotyczy 

wyniesienia instalacji z prywatnej działki? Dziękuję. 

 

Starosta Śremski Piotr Ruta: Międzyszkolny Ośrodek Sportowy funkcjonuje do końca roku, a 

pan dyrektor już zrezygnował z pełnionej funkcji, dlatego musieliśmy powołać na to stanowisko 

nową osobę. Jeśli chodzi o Eneę to są standardowe rzeczy. To nie jest wyniesienie mediów z tej 

działki. Dziękuję. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

  

Ad 5.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. Uchwała była 

omawiana wczoraj na posiedzeniu Komisji Zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy rodzinie w Śremie więc otwieram dyskusję i proszę o zgłaszanie 

pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i Proszę o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak: Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Robert 

Piątek: Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/29/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku została 

podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz 

ochrony osób doznających przemocy domowej w powiecie śremskim na lata 2024-2030". 

Uchwała była omawiana wczoraj na posiedzeniu Komisji Zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy rodzinie w Śremie więc otwieram dyskusję i proszę o 

zgłaszanie pytań. 
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Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i Proszę o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak: Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Robert 

Piątek: Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/30/2024 w sprawie przyjęcia "Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w powiecie śremskim na lata 2024-

2030"została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu korekcyjno-edukacyjnego pn. "Szanuję, Akceptuję, 

Kocham". Uchwała była omawiana wczoraj na posiedzeniu Komisji Zdrowia przez panią Karolinę 

Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy rodzinie w Śremie więc otwieram dyskusję i 

proszę o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i Proszę o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak: Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Robert 

Piątek: Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/31/2024 w sprawie przyjęcia Programu korekcyjno-edukacyjnego pn. "Szanuję, 

Akceptuję, Kocham" została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  
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Ad 8.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających w 2025 roku. Uchwała była omawiana wczoraj na posiedzeniu Komisji 

Budżetu przez panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie więc otwieram dyskusję i proszę o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i Proszę o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Ewa Lisek: Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Robert 

Piątek: Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/32/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających w 2025 roku została podjęta przez Radę Powiatu (17 

głosów za) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. Informuję, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc poproszę o przedstawienie 

autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Tatiana Cynka omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady: Otwieram dyskusję i proszę o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili głosów.  

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i proszę o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Ewa Lisek: Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Robert 

Piątek: Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/33/2024 zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok została podjęta przez Radę 

Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 2024 rok. Ta 

uchwała jest powiązana z punktem poprzednim więc otwieram dyskusję i proszę o zgłaszanie 

pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i proszę o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Ewa Lisek: Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Robert 

Piątek: Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/34/2024 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2024 rok. została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad 11.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do następnego punktu porządku obrad czyli interpelacji i 

zapytań Radnych. 

 

Radny Emil Majsner: Wczoraj na Komisji Budżetu pytałem odnośnie kosztów związanych z 

dożynkami powiatowymi, powiatowo-gminnymi, bo tak one się nazywają. Dzisiaj złożyłem 

interpelację w tej sprawie. Ona w skrócie brzmi tak, w imieniu mieszkańców powiatu śremskiego 

proszę szczegółowe przedstawienie kosztów związanych z organizacją dożynek powiatowo-

gminnych w Dalewie w dniu 26 sierpnia 2024 r. (interpelacja w sprawie OI.0003.10.2024). 

 

Starosta Śremski Piotr Ruta: Czy pana Radnego interesuje tylko nasz wkład, czy całość 

budżetu? Ponieważ możemy i to, i to przedstawić. Ewentualnie całość i pokażemy za co myśmy 

odpowiadali, tak? 

 

Radny Emil Majsner: Tak, jasne. 
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Radni nie zgłosili więcej interpelacji i zapytań. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad czyli wolnych 

wniosków i informacji. 

Radny Emil Majsner: W dniu dzisiejszym zostałem poproszony przez jeden z klubów 

sportowych o przeczytanie wniosku, co też w niniejszym czynię. Wniosek o wsparcie finansowe 

działalności klubu sportowego do Rady Powiatu w Śremie. „Śremski Klub Sportowy Warta z 

dumą reprezentujący barwy miasta i powiatu zwraca się z wnioskiem o wsparcie finansowe na 

dalszy rozwój klubu. W minionym sezonie osiągnęliśmy ogromny sukces, awansując do czwartej 

ligi wielkopolskiej. To ogromne wyróżnienie nie tylko dla naszego klubu, ale przede wszystkim 

dla całego Śremu i powiatu śremskiego. Nasze drużyny seniorskie, jak i młodzieżowe z pasją i 

zaangażowaniem reprezentują barwy miasta na arenie regionalnej, przyczyniając się do promocji 

sportu, aktywnego trybu wśród życia mieszkańców. Awans do czwartej ligi to nie tylko powód do 

radości, ale również ogromne wyzwanie finansowe. Wyższe koszty związane z uczestnictwem w 

rozgrywkach, konieczność zakupu nowego sprzętu oraz zapewnienie zawodnikom odpowiednich 

warunków treningowych przekraczają nasze obecne możliwości finansowe. Zwracamy się do 

Rady Powiatu z gorącą prośbą o wsparcie finansowe w wysokości 30 tysięcy złotych do końca 

roku 2024. Jesteśmy przekonani, że inwestycja w rozwój Klubu Sportowego Warta to inwestycja 

w przyszłość naszego miasta i powiatu. Nasz klub to nie tylko drużyna piłkarska, ale również 

ważna instytucja społeczna, która integruje mieszkańców, wychowuje młodzież w duchu fair play 

i zdrowej rywalizacji. W zamian za udzielone wsparcie finansowe zobowiązujemy się do aktywnej 

promocji powiatu podczas wszystkich naszych rozgrywek. Nasze mecze będą doskonałą okazją do 

zaprezentowania potencjału regionu śremskiego oraz przyciągnięcia nowych mieszkańców i 

inwestorów. Z góry dziękujemy za rozpatrzenie naszego wniosku”. (wniosek w sprawie 

OI.0004.9.2024) 

 

Chciałbym uzyskać informację odnośnie instalacji teletechnicznych i różnego rodzaju 

technicznych, które znajdują się na prywatnej działce przy szpitalu. Jakiś czas temu wpłynął 

wniosek było o tym głośno. Chciałbym się dowiedzieć, na jakim etapie ta sprawa jest w tej chwili.  

 

Dostałem zapytania też od mieszkańców gminy Brodnica odnośnie remontu drogi Grzybno-

Żabno. Chciałbym się dowiedzieć kiedy planowane jest zakończenie tej inwestycji. 

 

No i przy okazji chciałbym podziękować, pogratulować gminie Książ Wielkopolski organizacji 

dożynek gminnych, które odbyły się w miniony weekend według informacji uzyskanych od 

mieszkańców, były bardzo profesjonalnie zorganizowane. 

 

Jednocześnie chcę zaprosić w imieniu organizatorów w dniu jutrzejszym do Nowieczka na Święto 

Gęsi. Dziękuję.  

 

Starosta Piotr Ruta: Ta inwestycja, o której Pan mówił, już jest zakończona. Jeśli chodzi o 

dożynki, ja byłem na naszych powiatowych, także niestety nie byłem na innych, więc nie mogę 

nic powiedzieć. Nasze też były bardzo fajne. Zapraszam Pana radnego w przyszłości. 

Jeśli chodzi o te sieci, po prostu strony pozostają przy swoich zdaniach, ale bardzo proszę Pana 

Mecenasa o rozszerzenie. 

 

Mecenas Dominik Czubanowski: Jeżeli chodzi o sieci, nie ma żadnego sporu sądowego, to jest 

pierwsza sprawa. Sprawa druga, jest spór sądowy z powództwa powiatu przeciwko Everest 

Development o uchylenie służebności przejazdu ustanowionej w 2012 roku. Sprawa jest w toku, 

trwa postępowanie dowodowe, dalsze czynności, w tym oględziny nieruchomości, przewidziane 

są na 25-26 września, także sprawa się toczy. Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady: Szanowni Państwo, nadal pozostajemy w punkcie dwunastym, wolne 

wnioski i informacje. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

 

Radna Ewa Lisek: To może ja serdecznie zapraszam na dożynki gminne do Manieczek. jutro o 

godz. 16:00 msza święta w kościele w Manieczkach i później przemarsz na boisko. Zapraszamy. 

Dziękuję bardzo. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.  

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady: Jesteśmy w okresie dożynkowym i z mojej strony chciałem podziękować, 

pogratulować też Starostwu za świetnie zorganizowane dożynki w Dalewie. Chciałbym 

wszystkim radnym, którzy wzięli w nich udział również podziękować za to, że reprezentowali tam 

nasz powiat. 

 

Ze spraw organizacyjnych chciałbym Państwa poinformować, że wczoraj na komisji 

rozmawialiśmy o tym, żeby dwie komisje zostały przesunięte o pół godziny, czyli od września 

Komisja Budżetu byłaby jak do tej pory o godzinie 9:30, Komisja Oświaty o godz. 11:30 i 

Komisja Zdrowia o godz. 13:00. Byłyby one sprawniej przeprowadzone i nie byłoby takich 

dużych przerw między nimi. Rozumiem, że jest milczące przyzwolenie na to.  

 

Jednocześnie informuję Państwa, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się w dniu  

19 września. O tym też już informowaliśmy. Natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 

20 września.  

 

Gorąca prośba z mojej strony do Państwa o tym, żeby informować o nieobecnościach wysyłając e-

maila na biuro rady, żebyśmy wiedzieli, ile osób będzie na danych komisjach, bo czasem 

czekamy, nie wiemy, czy ktoś przyjdzie, czy nie. Dlatego taka gorąca prośba, żeby wysłać 

szybkiego maila, że kogoś nie będzie na sesji czy na komisji, ponieważ nam to usprawnia pracę. 

Z mojej strony to wszystko. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady: Dziękuję za udział w obradach i zamykam IV sesję Rady Powiatu w 

Śremie o godzinie 1225. 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


